

Title (en)

Ski and process of manufacturing a ski with injected core and through-hole internal reinforcement.

Title (de)

Ski und Verfahren zur Herstellung eines Skis mit gespritztem Kern und gelochter innerer Verstärkungseinlage.

Title (fr)

Procédé de fabrication d'un ski à noyau injecté et à renfort interne ajouré, et ski obtenu par ce procédé.

Publication

EP 0608186 A1 19940727 (FR)

Application

EP 94420012 A 19940112

Priority

FR 9300685 A 19930119

Abstract (en)

It includes a through-hole internal reinforcement (13) made from reinforced fabric, which is short, located at the level of the runner, in the form of an inverted trough and which is separated from the upper face (topsheet) (6, 7) of the ski by spacers (19, 20) made from "hot-melt" adhesive beads. When fabricating the mould, these beads (19, 20) make it possible to preposition this reinforcement (13) while keeping it at a distance from the upper face (6, 7). <IMAGE>

Abstract (fr)

Il comporte un renfort (13) interne en tissu armé et ajouré, qui est court, situé au niveau du patin, en forme de gouttière renversée et qui est séparé de la face supérieure (6, 7) du ski par des entretoises (19, 20) en cordons d'adhésif "hot melt". A la fabrication au moule, ces cordons (19, 20) permettent de prépositionner ce renfort (13) tout en le maintenant à distance de la face supérieure (6,7). <IMAGE>

IPC 1-7

A63C 5/12

IPC 8 full level

A63C 5/12 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63C 5/12 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] EP 0448862 A2 19911002 - SEKISUI FINE CHEMICAL CO LTD [JP]
- [AD] FR 2553669 A1 19850426 - SWALLOW SKI KK [JP]
- [A] FR 2643564 A1 19900831 - SALOMON SA [FR], et al

Cited by

EP0750925A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0608186 A1 19940727; EP 0608186 B1 19960605; AT E138818 T1 19960615; DE 69400221 D1 19960711; DE 69400221 T2 19961128; FR 2700479 A1 19940722; FR 2700479 B1 19950224; US 5498016 A 19960312

DOCDB simple family (application)

EP 94420012 A 19940112; AT 94420012 T 19940112; DE 69400221 T 19940112; FR 9300685 A 19930119; US 17644194 A 19940103